
Beretning fra hjortevildtgruppen, 2024 
 
Hjortevildt gruppen har afholdt møde i forbindelse med bestandsopgørelsen for tovholdere, 
backinggrupper og jægerrådsformænd. m.m. 
 
Vi har afholdt et meget velbesøgt offentligt møde, hvor formanden for Vildtforvaltningsrådet, Jan Eriksen 
kom med et indlæg om fremtidens hjortevildtforvaltning. 
 
Jeg har deltaget i møder i Jægerforbundets hjortevildtudvalg. 
 
Deltaget i “Hjortevildtdøgnet” et todages arrangeret af den Nationale Hjortevildtgruppe for alle de 
regionale hjortevildtgrupper og den nationale gruppe, om fremtidens hjortevildtforvaltning. 
 
Jeg har desuden været inviteret til et møde med den nationale gruppe, hvor jeg skulle fortælle om den 
metode vi bruger til estimering af bestanden i Nordjylland. 
 
Og så har jeg deltaget i møder flere steder arrangeret af lokale hjortelaug. 
 
Venlig hilsen 
Tage 


